
 

 
 

 

 

Přítomni: Pražák Pavel, Bureš Vladimír, Chaloupská Pavlína, Malý Filip, Košťál Ondřej, Janák 
Petr 
Omluveni: Kacetl Jaroslav, Vejsadová Alena, Chyba Ladislav 
Hosté:  Janeček Václav, Kozel Tomáš, Poulová Petra 
 
Program:  
 
1. Zahájení 

2. Výroční zpráva o činnosti FIM UHK za rok 2011 (předkládá doc. Janeček, děkan FIM, a doc. 

Poulová, proděkanka FIM) 

3. Výroční zpráva o hospodaření FIM UHK za rok 2011 (předkládá doc. Janeček a Ing. 

Šrámková, tajemnice FIM) 

4. Organizace Akademické obce FIM (předkládá RNDr. Pražák)  

5. Různé 

Průběh zasedání: 
 

Bod č. 1: Zahájení 
 
Předseda AS FIM přivítal přítomné senátorky, senátory a hosty. Omluvil nepřítomné. Dále 
navrhl zařazení nového, v pořadí čtvrtého bodu - „Návrh provizorního rozpočtu na rok 2012.“ 
Pátým bodem pak bude „Organizace Akademické obce FIM.“  
 
Hlasování o změně programu: 6 pro – 0 proti 
Program v pozměněném znění byl jednomyslně schválen. 
 
 

Plnění úkolů z 6. zasedání konaného dne 14. 2. 2012 
 
Termíny akce „Modrá fakulta dává krev“ jsou stanoveny, propagace akce probíhá.  
 
Možnosti nákupu skript z nakladatelství Gaudeamus byly na podnět Petra Janáka vyjasněny 
doc. Poulovou.  
 
Čištění myší na počítačových učebnách průběžně probíhá. 
 
 

Bod č. 2: Výroční zpráva o činnosti FIM UHK za rok 2011 
 
RNDr. Pražák předal slovo doc. Poulové, která přednesla hlavní body z Výroční zprávy 
o činnosti FIM UHK za rok 2011. Přítomní obdrželi text v dostatečném předstihu před 
zasedáním.  Výroční zpráva o činnosti má obdobnou strukturu jako v minulém roce, jednotlivé 
kapitoly se týkají studijních záležitostí, internacionalizace a kvality a excelence akademických 
činností. RNDr. Pražák poděkoval doc. Poulové za přednesení Výroční zprávy o činnosti 
a otevřel diskusi k tomuto bodu. 



 

 
 

Diskuse:  
Petr Janák se dotázal, zda by bylo možné navýšit fond prostředků pro vyjíždějící studenty na 
zahraniční univerzity. Doc. Poulová uvedla, že nelze navýšit fond ERASMUS, kde je dotace daná 
MŠMT a částky pro jednotlivé země jsou stanovené. Je samozřejmě možné otevřít jednání 
o bilaterálních smlouvách s dalšími univerzitami mimo rámec ERASMUS programu. Dále však 
doc. Poulová upozornila na stagnující, či spíše klesající zájem o výjezdy na partnerské 
univerzity.  
 
Hlasování o Výroční zprávě o činnosti za rok 2011: 6 pro – 0 proti 
Výroční zpráva o činnosti za rok 2011 byla jednomyslně schválena. 
 

 
Bod č. 3: Výroční zpráva o hospodaření FIM UHK za rok 2011 
 
RNDr. Pražák předal slovo Ing. Šrámkové, která představila strukturu Výroční zprávy 
o hospodaření, která má dvě části – náklady a výnosy. Hospodářský výsledek za rok 2011 se 
zahrnutím činnosti IDV byl po zdanění 124 880 Kč. Ing. Šrámková upozornila na vývoj mezd, 
kdy probíhající ESF projekty skutečnost mírně zkreslují. Zatímco průměrná mzda z dotace 
MŠMT („A+B“) klesá, celkově mají mzdy díky finančním prostředkům z ESF stoupající tendenci.  
Ing. Šrámková dále zhodnotila financování a činnosti jednotlivých fondů. Diskuse k tomuto 
bodu neproběhla.  
 
Doc. Janeček poděkoval doc. Poulové a Ing. Šrámkové za přípravu Výročních zpráv. 
 
Hlasování o Výroční zprávě o hospodaření za rok 2011: 6 pro – 0 proti 
Výroční zpráva o hospodaření za rok 2011 byla jednomyslně schválena. 
 
 

Bod č. 4: Návrh provizorního rozpočtu na rok 2012 
 
Doc. Janeček informoval o komplikovanosti sestavování rozpočtu poté, co se UHK rozrostla 
na celkem pět součástí. Jelikož katedry potřebují ke svému fungování rozpočet, předkládá 
děkan k projednání AS FIM návrh provizorního rozpočtu. Konečný rozpočet bude předložen 
ihned po schválení rozpočtu AS UHK.  
 
Návrh provizorního rozpočtu počítá, jak uvedla Ing. Šrámková, s vyrovnanou bilancí.  
 
Diskuse: 
Na podnět Mgr. Chaloupské byla uvedena výše dotace od MŠMT v roce 2011 a 2012. RNDr. 
Pražák požádal o vysvětlení principu odepisování majetku.  
 
Provizorní rozpočet byl AS FIM projednán. AS FIM je připraven rozpočet projednat a schválit, 
jakmile bude připraven a schválen rozpočet UHK v AS UHK.  
 
 

Bod č. 5: Organizace Akademické obce FIM 
 
Zasedání akademické obce spojené s volbou kandidáta na funkci děkana se uskuteční dne 
10. 5. ve 14:00.  
 



 

 
 

RNDr. Pražák navrhuje následující program: 
 
1. Předložení Výroční zprávy o činnosti FIM a Výroční zprávy o hospodaření FIM v uplynulém 

období 

2. Představení kandidáta na funkci děkana 

3. Diskuse k volebnímu programu kandidáta 

4. Volba a vyhlášení výsledků voleb 

 
Bod č. 6: Různé 
 
Petr Janák informoval o konání akce „Modrá fakulta dává krev“ na přelomu dubna a května.  
 
Doc. Janeček informoval o situaci akreditačního řízení studijního programu Ekonomika 
a management, které je v současné době pozastaveno a je vyžádáno doplnění materiálů. Tato 
situace se týká všech tří bakalářských oborů.  
 
Doc. Kozel upozornil na význam hodnocení fakulty na základě dat o nezaměstnanosti 
absolventů.  
 
RNDr. Pražák upozornil na uzavření budovy FIM dne 14. 5. z důvodu plošné úpravy podlah. 
Dále se dotazoval, v jakém režimu je možno nakupovat knihy z prostředků katedry. Ing. 
Šrámková uvedla, že připravované výběrové řízení se bude týkat pouze nákupu knih z projektů 
(ESF a GAČR), v ostatních případech je možno knihy nakupovat mimo režim výběrového řízení 
na základě aktuální potřeby.  
 

 
Usnesení: 
1. AS FIM projednal a schválil Výroční zprávu o činnosti FIM za rok 2011 

2. AS FIM projednal a schválil Výroční zprávu o hospodaření FIM za rok 2011 

3. AS FIM projednal návrh provizorního rozpočtu na rok 2012 

4. Akademická obec s volbou kandidáta na funkci děkana se uskuteční dne 10. 5. 2012 

 
Hlasování o usnesení: 
6 pro – 0 proti 
Usnesení ze zasedání AS FIM dne 24. 4. 2012 bylo schváleno jednomyslně. 
 
 
Předseda AS FIM RNDr. Pražák poděkoval všem přítomným za účast a ukončil  7. zasedání 
AS FIM. 
 
 
 
 
 
   
Zapsala: Anna Hovorková     RNDr. Pavel Pražák, Ph.D 
         předseda AS FIM


